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To: IEEED@ iv ni); EES BE EEE @rivm.n
From:

Sent: Mon 6/21/2021 1:29:49 PM

Subject: FW: Financiering voor SeqNeth capacity/capability building via EU ECDC HERA incubator call: graag reactie voor don as

12:00

Received: Mon 6/21/2021 1:29:50 PM

Sent: woensdag 16 juni 2021 13:26

To: BARELY BREA < @rivm.nl>

Ce: erivm.ni>; EXE IEKEDN <HEXES @rivm.n>; EXIT) HEXEDH <BEEXE@ rivn.ni>
Subject: RE: Financiering voor SegNeth capacity/capability building via EU ECDC HERA incubator call: graag reactie voor don as 12:00

Ik heb EEE net even gesproken over de vraag of het zinvol en haalbaar is dit terplekke ( op de eilanden) op te

tuigen. Je moet begrijpen dat op de BES eilanden niet veel mensen wonen in totaal 25.000 (20.000 Bonaire, 3.000

st Eustatius en 2.000 Saba) en dat er weinig diagnostiek wordt gedaan. Tijdens de SARS-CoV-2 pandemie hebben

we op de eilanden ‘point of care’ PCR faciliteiten (GeneXpert) geimplementeerd waardoor er ter plekke RT-PCR kan

worden uitgevoerd voor in eerste instantie SARS-CoV-2 maar ook voor ander pathogenen als Influenza/RSV entero

maar ook MRSA. Hierdoor is de doorlooptijd van deze diagnostiek sterk naar beneden gebracht. De eilanden Saba

en st Eustatieus hebben door de strenge reisbeperkingen geen gevallen van COVID gehad op de eilanden.

Op de CAS eilanden hebben ze goeie RT-PCR faciliteiten en de pos samples worden naar ons verstuurd via een

koeriersdienst en wij voeren de sequentie analyse voor hen uit en rapporteren dat terug naar de eilanden en de

PAHO. Dit systeem loopt bijzonder goed en de doorlooptijd is ook kort.

Wij zien niet de meerwaarde om daar een sequence faciliteit op te zetten doordat het allemaal heel kleinschalig is

maar finaciering van de transportkosten is wel een optie (die zijn namelijk wel hoog).
Ik zal het ook nog even voorleggen bij [EEE en met hem bespreken.

Groet

From: rivm.nl>

Sent: woensdag 16 juni 2021 11:44

To: BREE] ICRC rivm.nl>

ce: IRRECN IKAED BE oem mes on Ee
Subject: FW: Financiering voor SeqNeth capacity/capability building via EU ECDC HERA incubator call: graag reactie voor don as

12:00

Importance: High

Heb jij=gesproken over de HERA 23776 call, zie bijgaande stukken. De deadline is al 12 juli en als NL

willen we hier op indienen om in ieder geval dat wat we doen nog flexibeler te kunnen maken en te kunnen

verbreden. IN eerste instantie gaat dat op het kunnen oppikken en karakteriseren van SARS-CoV-2 varianten. Maar

het doel voor de Europese Commissie via ECDC is dat het de algehele capaciteit vergroot binnen Europa, men wil

toe naar genomic-based surveillance van infectieziekten. Los van wat we daarvan vinden, stelt de uitnodiging ook

expliciet dat het wordt aangemoedigd om ook overzeese gebieden hierin te betrekken.

Dus dit biedt een mogelijkheid om voor de BES (de CAS weet ik niet of we dat daaronder mogen scharen) de

capaciteit te vergroten/te bouwen) om ter plekke te sequencen of in ieder geval RT-PCR te doen. Zou je hier naar

willen kijken alvast en je gedachten hierover laten gaat en evt kortsluiten me

CET of
anderen

partners ter plekken, om een inschatting te maken wat volgens jullie dan zin heeft en hoe dat binnen het komende

jaar op te tuigen.

Dit kan zijn materiaal, reagentia, menskracht, kennisontwikkeling bij die mensen, en ook het stuk data

management en analyse ed. Zie de uitnodiging voor de details.

Als ik hier iemand anders voor dien te benaderen, laat je het me dan weten. omdat| EE onvoldoende ruimte

heeft heb ik toegezegd dit te willen oppakken, maar uiteraard niet alleen. Ik heb dan wel veel input en

medewerking van iedereen nodig om op tijd het voorstel klaar te hebben en in te kunnen dienen.



1354776

Kan ik je hier op het einde van de dag of morgenochtend over bellen?

Groet

Sent: maandag 7 juni 2021 16:37

EE am)

@erasmusmc.nl>; ,

arivm.nt>; [IEEE EE
@Drivm.nl>

Subject: RE: Financiering voor SegNeth capacity/capability building via EU ECDC HERA incubator call: graag reactie voor don as 12:00

En met de beloofde bijlage, excuus | EER
trom:IESE IKESent: maandag 7 juni 2021 16:01

Subject: Financiering voor SeqNeth capacity/capability building via EU ECDC HERA incubator call: graag reactie voor don as 12:00

Beste Stuurgroepleden SegNeth,

Op 17 Februari j.l. heeft de Europese commissie de HERA incubator gelanceerd, een “EU- bio-defence preparedness plan against SARS-CoV-2 variants”.
™

Een van de vijf aandachtsgebieden in de HERA incubator betreft de “rapid detection of SARS-CoV-2 variants”. Op 1 juni j.l. is de uitnodiging voor

inschrijving op dit specifieke aandachtsgebied binnen de Incubator door het RIVM als National Coordinating Competent Body ontvangen.

Het totale beschikbare budget van deze call bedraagt 83 miljoen euro met een verwacht beschikbaar bedrag van 2-5 miljoen per aanvraag. De deadline

voor indiening is 12 Juli 16:00. Het geld moet voor 30 September 2022 besteed zijn en kan gebruikt worden voor zowel apparatuur en reagentia, als

trainingen, personeel en IT-infrastructuur. De eigen bijdrage van indiener(s) is 10% van het aangevraagde budget. Er kan slechts één aanvraag per land

ingediend worden. Het RIVM is voornemens een aanvraag in te dienen binnen de HERA incubator voor ondersteunende financiering ten behoeve van de

verbetering van de nationale infrastructuur voor WGS en RT-PCR
,
en daarmee van de capaciteit en kwaliteit van de response op de huidige pandemie en

ter voorhereiding op uithraken in de toekomst.

Het RIVM wil budget aanvragen om hiermee de activiteiten van SegNeth en de partners daarin te ondersteunen. Daarmee kan verder gewerkt worden aan

een transparante en gecodrdineerde, gezamenlijke nationale response op de huidige pandemie en preparedness met het oog op de toekomst. Het betreft

hier een capaciteitsvergroting/ondersteuning bovenop het reeds door VWS gefinancierde deel. Dit voornemen is afgestemd met 12c] 5.1 2¢ die in zijn
rol als Director CCB, het eerste aanspreekpunt is voor Nederland, Jaap ondersteunt dit initiatief. Activiteiten zoals worden vormgegeven binnen SeqNeth
passen goed binnen deze call waarbij verder gewerkt kan worden aan (inter)nationale data-sharing maar ook data-infrastructures en workflows en

trainingen om meer labs aangesloten te krijgen.

Ons voorstel is om vanuit het RIVM een aanvraag in te dienen ten behoeve van SeqNeth en de daarin samenwerkende partners. Graag horen we z.s.m.

van de stuurgroepleden hoe zij hierin staan en of zij dit initiatief om de mogelijkheid tot extra financiering ten behoeve van de activiteiten binnen SegNeth
te laten komen, ondersteunen. Er zal dan van de stuurgroepleden op korte termijn input verwacht worden op verschillende onderdelen van de aanvraag.

Wij merken daarnaast op dat de voorbereidingsfase van de aanvraag kort is. Aangezien het aantal partners in SegNeth groot is en daarmee de

administratieve last enorm zal zijn bij indiening als consortium, is het voorstel dat het RIVM de aanvraag indient. Het RIVM onderzoekt momenteel of het

mogelijk is de 10% eigenbijdrage voor de hele aanvraag te dragen. De precieze voorwaarden met betrekking tot de vorm van indiening en de

mogelijkheden tot financiering van de eigen bijdrage worden nog uitgezocht. De uitnodiging tot indiening is bijgevoegd.

In verband met de korte reactietermijn, verzoeken we jullie om voor donderdag 12:00 te reageren en deze reactie te sturen naarEEG vn,
BEY het traject rond deze aanvraag codrdineren.

Hartelijke groeten,

BEBE BREE


